

ΕΝΙΑΙΟΙ ΚΑΝΟΝΕΣ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΛΕΥΘΕΡΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ & ΑΥΤΟΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΩΝ

ΠΙΝΑΚΑΣ Α.: ΒΑΣΙΚΕΣ ΕΝΝΟΙΕΣ – ΟΡΙΣΜΟΙ

A/A	ΕΝΝΟΙΕΣ	ΔΙΕΥΚΡΙΝΙΣΗ	ΟΡΙΣΜΟΣ
1	ΚΑΘΑΡΟ ΦΟΡΟΛΟΓΗΤΕΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ	Το ποσό που προκύπτει μετά την εκκαθάριση των Εισοδημάτων – δαπανών κάθε έτους	Το ποσό που διαμορφώνεται κάθε έτος σύμφωνα με τις διατάξεις του Κώδικα Φορολογίας Εισοδήματος, όπως ισχύει
2	ΚΑΘΑΡΟ ΦΟΡΟΛΟΓΗΤΕΟ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟ ΕΙΣΦΟΡΩΝ	Το ποσό που προκύπτει από την άσκηση επαγγελματικής δραστηριότητας συγκεκριμένου έτους	Το ποσό που διαμορφώνεται, σύμφωνα με τις διατάξεις του Κώδικα Φορολογίας Εισοδήματος, όπως ισχύει, και αντιστοιχεί στο φορολογητέο εισόδημα από την άσκηση δραστηριότητας ή ιδιότητας που δημιουργεί υποχρέωση στην ασφάλιση
3	ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ/ ΙΔΙΟΤΗΤΕΣ ΠΟΥ ΔΗΜΙΟΥΡΓΟΥΝ ΥΠΟΧΡΕΩΣΗ ΣΕ ΑΣΦΑΛΙΣΗ	Προσδιορισμός των επαγγελματικών δραστηριοτήτων (εισοδημάτων) που λαμβάνονται υπόψη για τον υπολογισμό εισφορών	Οι δραστηριότητες που υπάγονται στην ασφάλιση των ΟΑΕΕ-ΕΤΑΑ –ΤΑΝΤΠ-ΟΓΑ, σύμφωνα με τις γενικές ή ειδικές καταστατικές τους διατάξεις, όπως ίσχυαν έως την έναρξη του Ν.4387/16
4	ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ	Το μέγεθος επί του οποίου υπολογίζονται οι εισφορές	Το καθαρό φορολογητέο αποτέλεσμα (ΚΦΑ) από την άσκηση ασφαλιστέας δραστηριότητας κατά το προηγούμενο φορολογικό έτος
5	ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΤΟΥΣ 2017	Το ΚΦΑ επί του οποίου υπολογίζονται οι εισφορές ειδικά για το έτος 2017	Το ΚΦΑ από την άσκηση ασφαλιστέας δραστηριότητας κατά το έτος 2015
6	ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΠΙ ΜΕΛΩΝ ΕΤΑΙΡΕΙΩΝ	Κατανομή του ΚΦΑ στα μέλη της εταιρείας	Το ΚΦΑ που αντιστοιχεί στο ποσοστό συμμετοχής κάθε μέλους στην εταιρεία.
7	ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΚΑΣΤΟΥ ΜΕΛΟΥΣ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΗΣ ΕΚΜΕΤΑΛΛΕΥΣΗΣ	Κατανομή του ΚΦΑ στα μέλη της οικογένειας	Το ΚΦΑ διαιρούμενο προς τον αριθμό των μελών.

ΕΝΙΑΙΟΙ ΚΑΝΟΝΕΣ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΛΕΥΘΕΡΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ & ΑΥΤΟΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΩΝ

A/A	ΕΝΝΟΙΕΣ	ΔΙΕΥΚΡΙΝΙΣΗ	ΟΡΙΣΜΟΣ
8	ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΣΕ ΠΕΡΙΠΤΩΣΗ ΖΗΜΙΩΝ ΚΑΙ ΜΗΔΕΝΙΚΩΝ ΚΕΡΔΩΝ (ΕΠΙ ΜΕΛΩΝ ΕΤΑΙΡΕΙΩΝ)	Το κατώτατο ΚΦΑ επί του οποίου υπολογίζονται οι εισφορές των μελών προσωπικών εταιρειών	Το ύψος του εκάστοτε προβλεπόμενου κατώτατου βασικού μισθού άγαμου μισθωτού άνω των 25 ετών, όπως ισχύει
9	ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΠΙ ΠΑΡΑΛΛΗΛΗΣ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΑΣ	Η μεθοδολογία που ακολουθείται επί περισσοτέρων της μιας δραστηριοτήτων	Το σύνολο του ΚΦΑ της βιοποριστικής ασφαλιστέας δραστηριότητας και το ΚΦΑ των λοιπών δραστηριοτήτων χωρίς περιορισμό κατώτατης βάσης.
10	ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΠΙ ΜΗ ΕΚΚΑΘΑΡΙΣΜΕΝΩΝ ΧΡΗΣΕΩΝ – ΜΗ ΥΠΟΒΛΗΘΕΙΣΩΝ ΔΗΛΩΣΕΩΝ	Το ΚΦΑ επί του οποίου υπολογίζονται οι εισφορές όταν δεν έχει εκκαθαρισθεί – υποβληθεί δήλωση του έτους αναφοράς	Η βάση υπολογισμού εισφορών θα προκύπτει από το πιο πρόσφατα εκκαθαρισμένο φορολογικό έτος.
11	ΜΗΝΙΑΙΑ ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ	Το μηνιαίο ΚΦΑ επί του οποίου υπολογίζονται οι εισφορές	Το ποσό που προκύπτει από τη διαίρεση του ΚΦΑ του φορολογικού έτους αναφοράς δια του δώδεκα
12	ΚΑΤΩΤΑΤΗ ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ	Το κατώτατο μηνιαίο ΚΦΑ επί του οποίου υπολογίζονται οι εισφορές	Το ύψος του εκάστοτε προβλεπόμενου κατώτατου βασικού μισθού άγαμου μισθωτού άνω των 25 ετών, όπως ισχύει
13	ΜΕΙΩΜΕΝΗ ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ	Ποσοστιαία μείωση επί της κατώτατης βάση υπολογισμού εισφορών	70% επί του κατώτατου βασικού μισθού άγαμου μισθωτού άνω των 25 ετών όπως ισχύει
14	ΑΝΩΤΑΤΗ ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ	Το ανώτατο μηνιαίο ΚΦΑ επί του οποίου υπολογίζονται οι εισφορές	Το δεκαπλάσιο του εκάστοτε προβλεπόμενου κατώτατου βασικού μισθού άγαμου μισθωτού άνω των 25 ετών, όπως ισχύει
15	ΜΗΝΙΑΙΑ ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΝΕΩΝ ΕΙΣΦΕΡΟΝΤΩΝ	Το μηνιαίο ΚΦΑ επί του οποίου υπολογίζονται οι εισφορές επί νέων εισφερόντων	Το ύψος του εκάστοτε προβλεπόμενου κατώτατου βασικού μισθού άγαμου μισθωτού άνω των 25 ετών για τον μήνα έναρξης εργασιών και έως το Δεκέμβριο του ιδίου έτους

ΕΝΙΑΙΟΙ ΚΑΝΟΝΕΣ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΛΕΥΘΕΡΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ & ΑΥΤΟΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΩΝ

ΠΙΝΑΚΑΣ Β.: ΠΡΟΣΔΙΟΡΙΣΜΟΣ ΒΑΣΗΣ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ

	ΒΑΣΕΙΣ	ΟΡΙΣΜΟΣ	ΠΟΣΟ
1	ΚΑΤΩΤΑΤΗ ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ	Το ύψος του εκάστοτε προβλεπόμενου κατώτατου βασικού μισθού άγαμου μισθωτού άνω των 25 ετών, όπως ισχύει	Μηνιαίο: 586,08 € Ετήσιο: $12 \times 586,08 = 7.032,96 \text{ €}$
2	ΑΝΩΤΑΤΗ ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ	Το δεκαπλάσιο του εκάστοτε προβλεπόμενου κατώτατου βασικού μισθού άγαμου μισθωτού άνω των 25 ετών, όπως ισχύει	Μηνιαίο: $586,08 \times 10 = 5.860,80 \text{ €}$ Ετήσιο: $12 \times 5.860,80 = 70.329,60 \text{ €}$
3	ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΠΡΟΑΙΡΕΤΙΚΗΣ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ ΚΛΑΔΩΝ: ΣΥΝΤΑΞΗΣ – ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗΣ ΠΕΡΙΘΑΛΨΗΣ	Μέσος όρος του μηνιαίου εισοδήματος επί του οποίου καταβλήθηκαν ασφαλιστικές εισφορές κατά το τελευταίο δωδεκάμηνο πριν την διακοπή της υποχρεωτικής ασφάλισης, με την προβλεπόμενη αναπροσαρμογή ΕΛΣΤΑΤ	
4	ΜΕΙΩΜΕΝΗ ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΚΛΑΔΟΥ ΣΥΝΤΑΞΗΣ – ΕΤΑΑ, ΚΑΙ ΟΑΕΕ (εγγεγραμμένοι σε επιμελητήρια που έχουν τη μορφή ΝΠΔΔ) (Άρθρο 39 παρ.3 εδάφιο β' 1 ^η πενταετία)	70% επί του εκάστοτε προβλεπόμενου κατώτατου βασικού μισθού άγαμου μισθωτού άνω των 25 ετών, όπως ισχύει	Μηνιαίο: $586,08 \times 70\% = 410,26 \text{ €}$ Ετήσιο: $12 \times 410,26 = 4.923,12 \text{ €}$
5	ΜΕΙΩΜΕΝΗ ΒΑΣΗ ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΚΛΑΔΩΝ ΣΥΝΤΑΞΗΣ – ΠΕΡΙΘΑΛΨΗΣ ΟΓΑ (Άρθρο 40 παρ.2 εδάφιο β' Επ' αόριστον)	70% επί του εκάστοτε προβλεπόμενου κατώτατου βασικού μισθού άγαμου μισθωτού άνω των 25 ετών, όπως ισχύει	Μηνιαίο: $586,08 \times 70\% = 410,26 \text{ €}$ Ετήσιο: $12 \times 410,26 = 4.923,12 \text{ €}$

ΕΝΙΑΙΟΙ ΚΑΝΟΝΕΣ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΛΕΥΘΕΡΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ & ΑΥΤΟΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΩΝ

ΠΙΝΑΚΑΣ Γ. ΥΨΟΣ ΕΙΣΦΟΡΩΝ

A/A	ΕΝΝΟΙΕΣ	ΔΙΕΥΚΡΙΝΙΣΗ	ΠΟΣΟΣΤΟ/ΠΟΣΟ
1	ΜΗΝΙΑΙΑ ΕΙΣΦΟΡΑ ΚΛΑΔΟΥ ΣΥΝΤΑΞΗΣ	ΠΟΣΟΣΤΟ ΕΠΙ ΤΟΥ ΜΗΝΙΑΙΟΥ ΚΦΑ	20%
2	ΜΗΝΙΑΙΑ ΕΙΣΦΟΡΑ ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗΣ ΠΕΡΙΘΑΛΨΗΣ	ΠΟΣΟΣΤΟ ΕΠΙ ΤΟΥ ΜΗΝΙΑΙΟΥ ΚΦΑ	6,95%
3	ΜΗΝΙΑΙΑ ΕΙΣΦΟΡΑ ΕΙΔΙΚΟΥ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΥ ΑΝΕΡΓΙΑΣ	ΣΥΓΚΕΚΡΙΜΕΝΟ ΠΟΣΟ ΜΗΝΙΑΙΩΣ	10€
4	ΜΗΝΙΑΙΑ ΕΙΣΦΟΡΑ ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟΥ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΕΣΤΙΑΣ	ΠΟΣΟΣΤΟ ΕΠΙ ΤΟΥ ΜΗΝΙΑΙΟΥ ΚΦΑ	0,25%
ΜΕΙΩΣΕΙΣ			
6	ΜΗΝΙΑΙΑ ΕΙΣΦΟΡΑ ΚΛΑΔΟΥ ΣΥΝΤΑΞΗΣ-ΑΝΩ ΤΩΝ 40 ΕΤΩΝ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ (παρ 13 άρθρο 39)	ΜΕΙΩΣΗ ΕΠΙ ΤΗΣ ΜΗΝΙΑΙΑΣ ΕΙΣΦΟΡΑΣ ΚΛΑΔΟΥ ΣΥΝΤΑΞΗΣ	50%
7	ΜΗΝΙΑΙΑ ΕΙΣΦΟΡΑ ΚΛΑΔΩΝ ΣΥΝΤΑΞΗΣ – ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗΣ ΠΕΡΙΘΑΛΨΗΣ ΕΤΑΑ- (Άρθρο 98)	ΠΟΣΟΣΤΙΑΙΑ ΜΕΙΩΣΗ ΑΝΑΛΟΓΑ ΜΕ ΤΟ ΕΙΣΟΔΗΜΑ ΜΕ ΕΛΑΧΙΣΤΟ ΚΑΤΩΤΕΡΟ ΟΡΙΟ ΓΙΑ ΜΕΤΑΒΑΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟ 01/01/2017 - 31/12/2020	Κλιμάκωση της μείωσης εισφοράς (50%-0%) για : -ασφαλισμένους με 0-5 έτη ασφάλισης για εισοδήματα από 4.922€ έως 58.000€. -ασφαλισμένους με άνω των 5 ετών ασφάλισης για εισοδήματα από 7.033,01€ έως -58.000€. Ελάχιστο: Κατώτατη Βάση Υπολογισμού εισφορών (Παρ 3 άρθρο 39)

ΕΝΙΑΙΟΙ ΚΑΝΟΝΕΣ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΛΕΥΘΕΡΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ & ΑΥΤΟΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΩΝ

ΜΕΙΩΣΕΙΣ			
8	ΜΗΝΙΑΙΑ ΕΙΣΦΟΡΑ ΚΛΑΔΟΥ ΣΥΝΤΑΞΗΣ – ΕΤΑΑ-1 ^Η ΠΕΝΤΑΕΤΙΑ (άρθρο 39 παρ 1β)	ΠΟΣΟΣΤΟ ΕΠΙ ΤΟΥ ΜΗΝΙΑΙΟΥ ΚΦΑ (ΚΑΤΩΤΑΤΗ ΒΑΣΗ ΥΠΟΛ/ΣΜΟΥ 70%) ΚΑΤΑ ΤΗ ΠΡΩΤΗ ΠΕΝΤΑΕΤΙΑ ΑΠΟ ΤΗΝ ΥΠΑΓΩΓΗ ΣΤΗΝ ΑΣΦΑΛΙΣΗ	1-2-ΕΤΟΣ 14% 3-5 ΕΤΟΣ 17% Άνω των 5 ΕΤΩΝ → 20% Τα ποσοστά που υπολείπονται (βάσης –εισφορών) αποτελούν ασφαλιστική οφειλή-παρ 2 εδ. 4-5-6 άρθρο 39.
9	ΜΗΝΙΑΙΑ ΕΙΣΦΟΡΑ ΚΛΑΔΟΥ ΣΥΝΤΑΞΗΣ ΟΓΑ	ΠΟΣΟΣΤΟ ΕΠΙ ΤΟΥ ΜΗΝΙΑΙΟΥ ΚΦΑ	ΈΤΟΣ 2017 → 14% ΈΤΟΣ 2018 → 16% ΈΤΟΣ 2019 → 18% ΈΤΟΣ 2020 → 19% ΈΤΟΣ 2021 → 19,5%

ΕΙΔΙΚΕΣ ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ			
9	ΜΗΝΙΑΙΑ ΕΙΣΦΟΡΑ ΔΙΚΗΓΟΡΩΝ (όλων των κλάδων)	-ΠΟΣΟΣΤΟ ΕΠΙ ΤΟΥ ΜΗΝΙΑΙΟΥ ΚΦΑ -ΠΟΣΟΣΤΟ ΕΠΙ ΤΗΣ ΕΛΑΧΙΣΤΗΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΑΝΑ ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΗ ΠΡΑΞΗ/ΠΑΡΑΣΤΑΣΗ	(αρθρ 39, 41, 98) 20% (ΣΥΜΨΗΦΙΣΜΟΣ παρ 11 α,β,γ)

ΕΝΙΑΙΟΙ ΚΑΝΟΝΕΣ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΛΕΥΘΕΡΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ & ΑΥΤΟΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΩΝ

ΠΙΝΑΚΑΣ Γ1.:ΥΨΟΣ ΕΙΣΦΟΡΩΝ

«ΠΟΣΟΣΤΙΑΙΑ ΜΕΙΩΣΗ ΑΝΑΛΟΓΑ ΜΕ ΤΟ ΕΙΣΟΔΗΜΑ ΜΕ ΕΛΑΧΙΣΤΟ ΚΑΤΩΤΕΡΟ
ΟΡΙΟ ΓΙΑ ΜΕΤΑΒΑΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟ 01/01/2017 – 31/12/2020»

Εισόδημα από	έως	% προσαρμογής
0,00	4.922,00 7.033,00	0,00%
4922,01 7.033,01	13.000,00	50,00%
13.000,01	14.000,00	49,00%
14.000,01	15.000,00	48,00%
15.000,01	16.000,00	47,00%
16.000,01	17.000,00	46,00%
17.000,01	18.000,00	45,00%
18.000,01	19.000,00	44,00%
19.000,01	20.000,00	43,00%
20.000,01	21.000,00	42,00%
21.000,01	22.000,00	41,00%
22.000,01	23.000,00	40,00%
23.000,01	24.000,00	39,00%
24.000,01	25.000,00	38,00%

**ΕΝΙΑΙΟΙ ΚΑΝΟΝΕΣ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΛΕΥΘΕΡΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ &
ΑΥΤΟΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΩΝ**

Εισόδημα από	έως	% προσαρμογής
25.000,01	26.000,00	37,00%
26.000,01	27.000,00	36,00%
27.000,01	28.000,00	35,00%
28.000,01	29.000,00	34,00%
29.000,01	30.000,00	33,00%
30.000,01	31.000,00	32,00%
31.000,01	32.000,00	31,00%
32.000,01	33.000,00	30,00%
33.000,01	34.000,00	29,00%
34.000,01	35.000,00	28,00%
35.000,01	36.000,00	27,00%
36.000,01	37.000,00	26,00%
37.000,01	38.000,00	25,00%
38.000,01	39.000,00	24,00%
39.000,01	40.000,00	23,00%
40.000,01	41.000,00	22,00%
41.000,01	42.000,00	21,00%

ΕΝΙΑΙΟΙ ΚΑΝΟΝΕΣ ΕΙΣΦΟΡΩΝ ΕΛΕΥΘΕΡΩΝ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΩΝ & ΑΥΤΟΑΠΑΣΧΟΛΟΥΜΕΝΩΝ

Εισόδημα από	έως	% προσαρμογής
42.000,01	43.000,00	20,00%
43.000,01	44.000,00	19,00%
44.000,01	45.000,00	18,00%
45.000,01	46.000,00	17,00%
46.000,01	47.000,00	16,00%
47.000,01	48.000,00	15,00%
48.000,01	49.000,00	14,00%
49.000,01	50.000,00	13,00%
50.000,01	51.000,00	12,00%
51.000,01	52.000,00	11,00%
52.000,01	53.000,00	10,00%
53.000,01	54.000,00	9,00%
54.000,01	55.000,00	8,00%
55.000,01	56.000,00	7,00%
56.000,01	57.000,00	6,00%
57.000,01	58.000,00	5,00%
58.000,01		0,00%

**Α) ΑΣΦΑΛΙΣΜΕΝΟΣ ΜΕ ΕΙΣΟΔΗΜΑΤΑ ΑΠΟ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ ΑΣΦΑΛΙΣΤΕΕΣ
ΣΤΟΝ ΟΑΕΕ (ΜΟΝΑΔΙΚΗ ΑΣΦΑΛΙΣΗ)**

Α1. ΣΤΟΙΧΕΙΑ - ΔΕΔΟΜΕΝΑ

Φορολογικό Έτος (Έτος αναφοράς) :	2015
Πηγή εισοδήματος :	“Εισόδημα από επιχειρηματική δραστηριότητα”
Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12
ΚΦΑ :	ΖΗΜΙΑ
Μηνιαίο εισόδημα	586,08€ “ Κατώτατη Βάση”(Κ.Β)

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας : 12

ΚΦΑ : 0,00

Μηνιαίο εισόδημα

Μηνιαία βάση υπολογισμού :	586,08 € (Κ.Β)	
Κλάδος Σύνταξης :	586,08 € * 20%	= 117,22 €
Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης :	586,08 € * 6,95%	= 40,73 €
Εισφορά ΕΛΑ :		= 10,00 €
ΣΥΝΟΛΟ :		= 167,95 €

A2. ΣΤΟΙΧΕΙΑ - ΔΕΔΟΜΕΝΑ

Φορολογικό Έτος (Έτος αναφοράς) :	2015
Πηγή εισοδήματος :	“Εισόδημα από επιχειρηματική δραστηριότητα”
Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12 μήνες
ΚΦΑ :	από 0,00 € έως 7033,00 € (12*586,08 €)
Μηνιαίο εισόδημα	586,08 € (Κ.Β)

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12
ΚΦΑ :	6000,00 €
Μηνιαίο εισόδημα	6000,00/12=500 € < 586,08 € (Κ.Β)
Μηνιαία βάση υπολογισμού :	586,08 € (Κ.Β)
Κλάδος Σύνταξης :	586,08 € * 20% = 117,22 €
Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης :	586,08 € * 6,95% = 40,73 €
Εισφορά ΕΛΑ :	= 10,00 €
ΣΥΝΟΛΟ :	= 167,95 €

A3. ΣΤΟΙΧΕΙΑ - ΔΕΔΟΜΕΝΑ

Φορολογικό Έτος(Έτος αναφοράς) :	2015
Πηγή εισοδήματος :	“Εισόδημα από επιχειρηματική δραστηριότητα”
Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12 μήνες
ΚΦΑ :	7.033,01 € έως 70329,61 €
Μηνιαίο εισόδημα	ΚΦΑ/12

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ 1^ο

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12
ΚΦΑ :	20.000,00 €
Μηνιαίο εισόδημα	20.000,00/12= 1666,67 € > 586,08 € (Κ.Β)
Μηνιαία βάση υπολογισμού :	1666,67 €
Κλάδος Σύνταξης :	1666,67 € * 20% = 333,33 €
Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης :	1666,67 € * 6,95% = 115,83 €
Εισφορά ΕΛΑ :	= 10,00 €
ΣΥΝΟΛΟ :	= 459,16 €

A4.ΣΤΟΙΧΕΙΑ - ΔΕΔΟΜΕΝΑ

Φορολογικό Έτος(Έτος αναφοράς) :	2015
Πηγή εισοδήματος :	“Εισόδημα από επιχειρηματική δραστηριότητα”
Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12
ΚΦΑ :	Από 70.329,61 € (12 * 5.860,80 €) και άνω
Μηνιαίο εισόδημα	5860,80 € “Ανώτατη Βάση” (Α.Β)

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12
ΚΦΑ :	80.000,00 €
Μηνιαίο εισόδημα	80000/12= 6666,67 € > 5860,80 € (Α.Β)
Μηνιαία βάση υπολογισμού :	5860,80 € (Α.Β)
Κλάδος Σύνταξης :	5.860,80 €* 20% = 1.172,16 €
Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης :	5.860,80 €* 6,95% = 407,33 €
Εισφορά ΕΛΑ :	= 10,00 €
ΣΥΝΟΛΟ :	= 1.589,49 €

**Β) ΑΣΦΑΛΙΣΜΕΝΟΣ ΜΕ ΕΙΣΟΔΗΜΑΤΑ ΑΠΟ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ ΑΣΦΑΛΙΣΤΕΕΣ
ΣΤΟ ΕΤΑΑ (ΜΟΝΑΔΙΚΗ ΑΣΦΑΛΙΣΗ)**

Άνω των 5 ετών ασφάλισης

B1. ΣΤΟΙΧΕΙΑ - ΔΕΔΟΜΕΝΑ

Φορολογικό Έτος (Έτος αναφοράς) :	2015
Πηγή εισοδήματος :	“Εισόδημα από επιχειρηματική δραστηριότητα”
Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12
ΚΦΑ :	ZHMIA
Μηνιαίο εισόδημα :	586,08€ (Κ.Β)
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020) :	Δεν δικαιούται

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12
ΚΦΑ :	0,00
Μηνιαία εισόδημα :	586,08 €
Μηνιαία βάση υπολογισμού :	586,08 € (Κ.Β)
Κλάδος Σύνταξης :	586,08 € * 20% = 117,22 €
Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης :	586,08 € * 6,95% = 40,73 €
Εισφορά ΕΛΑ :	= 10,00 €
ΣΥΝΟΛΟ :	= 167,95 €

B2. ΣΤΟΙΧΕΙΑ - ΔΕΔΟΜΕΝΑ

Φορολογικό Έτος (Έτος αναφοράς) :	2015
Πηγή εισοδήματος :	“Εισόδημα από επιχειρηματική δραστηριότητα”
Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12 μήνες
ΚΦΑ :	από 0,00 € έως 7033,00 €
Μηνιαίο εισόδημα :	586,08 € (Κ.Β)
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Δεν δικαιούται

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12
ΚΦΑ :	6.000,00 €
Μηνιαίο εισόδημα :	$6.000,00/12 = 500,00 \text{ €} < 586,08 \text{ €}$
Μηνιαία βάση υπολογισμού :	586,08 € (Κ.Β)
Κλάδος Σύνταξης :	$586,08 \text{ €} * 20\% = 117,22 \text{ €}$
Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης :	$586,08 \text{ €} * 6,95\% = 40,73 \text{ €}$
Εισφορά ΕΛΑ :	$= 10,00 \text{ €}$
ΣΥΝΟΛΟ :	$= 167,95 \text{ €}$

Β3.ΣΤΟΙΧΕΙΑ - ΔΕΔΟΜΕΝΑ

Φορολογικό Έτος(Έτος αναφοράς) :	2015
Πηγή εισοδήματος :	“Εισόδημα από επιχειρηματική δραστηριότητα”
Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12 μήνες
ΚΦΑ :	7.033,01 € έως 70329,61 €
Μηνιαίο εισόδημα :	ΚΦΑ/12
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Για εισόδημα έως 58.000,00 €

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12	
ΚΦΑ :	20.000,00 €	
Μηνιαίο εισόδημα :	20.000,00/12 = 1666,67 €	
Μηνιαία βάση υπολογισμού :	1666,67 €	
Κλάδος Σύνταξης :	1666,67 € * 20%	= 333,33 €
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Εισόδημα 7033,01 € έως 20000 €	= -103,39.€
Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης :	1666,67 € * 6,95%	= 115,83 €
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Εισόδημα 7033,01 € έως 20000 €	= - 35,93 €
Εισφορά ΕΛΑ :		= 10,00 €
Εισφορά προ μείωσης :		= 459,16 €
Ποσό μείωσης :		-139,32 €
ΣΥΝΟΛΟ ΕΙΣΦΟΡΑΣ		= 319,84 €

B4. ΣΤΟΙΧΕΙΑ - ΔΕΔΟΜΕΝΑ

Φορολογικό Έτος(Έτος αναφοράς) :	2015
Πηγή εισοδήματος :	“Εισόδημα από επιχειρηματική δραστηριότητα”
Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12
ΚΦΑ :	Από 70.329,61 € και άνω
Μηνιαίο εισόδημα :	ΚΦΑ/12 5860,80 € (Α.Β)
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Για εισόδημα έως 58.000,00 €

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12
ΚΦΑ :	80.000,00 €
Μηνιαίο εισόδημα	80000/12=6666,67 € > 5860,80 € (Α.Β)
Μηνιαία βάση υπολογισμού :	5860,80 € (Α.Β)
Κλάδος Σύνταξης :	5.860,80 €* 20% = 1.172,16 €
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Εισόδημα 7033,01 € έως 58.000,00 € = - 252,22 €
Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης :	5.860,80 €* 6,95% = 407,33 €
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Εισόδημα 7033,01 € έως 58.000,00 € = - 87,65 €
Εισφορά ΕΛΑ :	= 10,00 €
Εισφορά προ μείωσης :	= 1.589,49€
Ποσό μείωσης :	-339,87€
ΣΥΝΟΛΟ :	= 1.249,62 €

B1) ΑΣΦΑΛΙΣΜΕΝΟΣ ΜΕ ΕΙΣΟΔΗΜΑΤΑ ΑΠΟ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ ΑΣΦΑΛΙΣΤΕΕΣ ΣΤΟ ΕΤΑΑ (ΜΟΝΑΔΙΚΗ ΑΣΦΑΛΙΣΗ)

Κατά την πρώτη πενταετία ασφάλισης

B1.1 ΣΤΟΙΧΕΙΑ – ΔΕΔΟΜΕΝΑ

Φορολογικό Έτος (Έτος αναφοράς) :	2015
Πηγή εισοδήματος :	“Εισόδημα από επιχειρηματική δραστηριότητα”
Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12
ΚΦΑ :	ΖΗΜΙΑ
Μηνιαίο εισόδημα :	410,26 € “Μειωμένη κατώτατη βάση” (Μ.Κ.Β)
Ποσοστό Κλάδου Σύνταξης:	(0-2 έτη: 14%) & (3-5 έτη: 17%)
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Δεν δικαιούται

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ 1^ο

(0-2 ΕΤΗ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ)

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας : 12

ΚΦΑ : **0,00**

Μηνιαίο εισόδημα 410,26 € (Μ.Κ.Β)

Μηνιαία βάση υπολογισμού : 410,26 € (Μ.Κ.Β)

Κλάδος Σύνταξης : 410,26 € * **14%** = 57,44 €

Ασφαλιστική οφειλή Κλ. Σύνταξης : 586,08*20%=117,22-57,44 = 0,00 59,78 €

Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης : 586,08 € * 6,95% = 40,73 €

Εισφορά ΕΛΑ : = 10,00 €

ΣΥΝΟΛΟ : = 108,17 €

Σύνολο ασφαλιστικής οφειλής έτους:

12*59,78 = 717,36 € (με την προβλεπόμενη αναπροσαρμογή ΕΛΣΤΑΤ)

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ 2^ο

(3-5 ΕΤΗ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ)

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας : 12

ΚΦΑ :

Μηνιαίο εισόδημα	410,26 €		
Μηνιαία βάση υπολογισμού	: 410,26 € (Μ.Κ.Β)		
Κλάδος Σύνταξης	: 410,26 € * 17%	= 69,74 €	
Ασφαλιστική οφειλή Κλ. Σύνταξης	: 586,08 * 20% = 117,22 - 69,74	= 0,00	47,48 €
Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης	: 586,08 € * 6,95%	= 40,73 €	
Εισφορά ΕΛΑ	:	= 10,00 €	
ΣΥΝΟΛΟ	:	= 120,47 €	

Σύνολο ασφαλιστικής οφειλής έτους:

12 * 47,48 = 569,76 € (με την προβλεπόμενη αναπροσαρμογή ΕΛΣΤΑΤ)

B1.2. ΣΤΟΙΧΕΙΑ – ΔΕΔΟΜΕΝΑ

Φορολογικό Έτος (Έτος αναφοράς) :	2015
Πηγή εισοδήματος :	“Εισόδημα από επιχειρηματική δραστηριότητα”
Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12 μήνες
ΚΦΑ :	από 0,00 € έως 4922,00 €
Μηνιαίο εισόδημα :	410,26 € “Μειωμένη κατώτατη βάση” (Μ.Κ.Β)
Ποσοστό Κλάδου Σύνταξης:	(0-2 έτη: 14%) & (3-5 έτη: 17%)
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Δεν δικαιούται

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ 1^ο

(0-2 ΕΤΗ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ)

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12		
ΚΦΑ :	2.500,00 €		
Μηνιαίο εισόδημα	2.500,00/12=208,33 € < 410,26 (Μ.Κ.Β)		
Μηνιαία βάση υπολογισμού :	410,26 € (Κ.Β)		
Κλάδος Σύνταξης :	410,26 € * 14%	=	57,44 €
Ασφαλιστική οφειλή Κλ. Σύνταξης :	586,08 * 20% = 117,22 - 57,44	=	0,00 59,78 €
Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης :	586,08 € * 6,95%	=	40,73 €
Εισφορά ΕΛΑ :		=	10,00 €
ΣΥΝΟΛΟ :		=	108,17 €

Σύνολο ασφαλιστικής οφειλής έτους:

12 * 59,78 = 717,36 € (με την προβλεπόμενη αναπροσαρμογή ΕΛΣΤΑΤ)

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ 2°

(3-5 ΕΤΗ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ)

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας : 12

ΚΦΑ : **2.500,00 €**

Μηνιαίο εισόδημα 2.500,00/12=208,33 € < 410,26 (Μ.Κ.Β)

Μηνιαία βάση υπολογισμού : 410,26 € (Μ.Κ.Β)

Κλάδος Σύνταξης : 410,26 € * 17% = 69,74 €

Ασφαλιστική οφειλή Κλ. Σύνταξης : 586,08*20%=117,22-69,74 = 0,00 47,48 €

Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης : 586,08 € * 6,95% = 40,73 €

Εισφορά ΕΛΑ : = 10,00 €

ΣΥΝΟΛΟ : = 120,47 €

Σύνολο ασφαλιστικής οφειλής έτους:

12* 47,48=569,76 € (με την προβλεπόμενη αναπροσαρμογή ΕΛΣΤΑΤ)

B1.3 ΣΤΟΙΧΕΙΑ – ΔΕΔΟΜΕΝΑ

Φορολογικό Έτος (Έτος αναφοράς) :	2015
Πηγή εισοδήματος :	“Εισόδημα από επιχειρηματική δραστηριότητα”
Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12 μήνες
ΚΦΑ :	από 4.922,00 € έως 70329,61 €
Μηνιαίο εισόδημα :	ΚΦΑ/12
Ποσοστό Κλάδου Σύνταξης:	(0-2 έτη: 14%) & (3-5 έτη: 17%)
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Για εισόδημα έως 58.000,00 €

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ 1^ο

(0-2 ΕΤΗ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ)

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12		
ΚΦΑ :	16.000,00 €		
Μηνιαίο εισόδημα	16.000,00/12 = 1.333,34 € >410,20 €		
Μηνιαία βάση υπολογισμού :	1333,34 €		
Κλάδος Σύνταξης :	1333,34 € * 14%	= 186,67 €	
Ασφαλιστική οφειλή Κλ. Σύνταξης :	1333,34*20%=266,67-186,67	= 0,00	80,00 €
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Εισόδημα 4.922,00 € - 16000 €	=-69,17.€	
Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης :	1333,34 € * 6,95%	= 92,67 €	
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Εισόδημα 4.922,00 € - 16000 €	=-34,34€	
Εισφορά ΕΛΑ :		= 10,00 €	
Εισφορά προ μείωσης :		= 289,34 €	
Ποσό μείωσης :		=-103,51 €	
ΣΥΝΟΛΟ ΕΙΣΦΟΡΑΣ :		= 185,83€	

Σύνολο ασφαλιστικής οφειλής έτους:

12*80,00 = 960,00 € (με την προβλεπόμενη αναπροσαρμογή ΕΛΣΤΑΤ)

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ 2°

(3-5 ΕΤΗ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ)

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας : 12

ΚΦΑ : **16.000,00 €**

Μηνιαίο εισόδημα 16.000,00/12 = 1.333,34 €

Μηνιαία βάση υπολογισμού : 1333,34 €

Κλάδος Σύνταξης : 1333,34 € * 17% = 226,67 €

Ασφαλιστική οφειλή Κλ. Σύνταξης : **1333,34*20%=266,67-226,67** = 0,00 **40,00 €**

Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020) Εισόδημα 4.922,00 € - 16000 € = -83,99 €

Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης : 1333,34 € * 6,95% = 92,67 €

Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020) Εισόδημα 4.922,00 € - 16000 € = -34,34€

Εισφορά ΕΛΑ : = 10,00 €

Εισφορά προ μείωσης : = **329,34 €**

Ποσό μείωσης : **=-118,33 €**

ΣΥΝΟΛΟ : **= 211,01€**

Σύνολο ασφαλιστικής οφειλής έτους:

12*40,00 = 480,00 € (με την προβλεπόμενη αναπροσαρμογή ΕΛΣΤΑΤ)

B1.4 ΣΤΟΙΧΕΙΑ – ΔΕΔΟΜΕΝΑ

Φορολογικό Έτος (Έτος αναφοράς) :	2015
Πηγή εισοδήματος :	“Εισόδημα από επιχειρηματική δραστηριότητα”
Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12
ΚΦΑ :	Από 70.329,61 € και άνω
Μηνιαίο εισόδημα :	5.860,80 € (Α.Β)
Ποσοστό μείωσης Κλάδου Σύνταξης:	(0-2 έτη: 14%) & (3-5 έτη: 17%)
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Για εισόδημα έως 58.000,00 €

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ 1^ο

(0-2 ΕΤΗ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ)

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας :	12		
ΚΦΑ :	75.000,00 €		
Μηνιαίο εισόδημα	75.000,00/12 = 6.250,00 € > 5860,80 €		
Μηνιαία βάση υπολογισμού :	5.860,80 €		
Κλάδος Σύνταξης :	5.860,80 € * 14%	= 820,51 €	
Ασφαλιστική οφειλή Κλ. Σύνταξης :	5.860,80*20%=1.172,16-820,51	= 0,00	351,65 €
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Εισόδημα 4.922,00 € - 58.000 €	=- 194,12 €	
Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης :	5.860,80 € * 6,95%	= 407,33€	
Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020)	Εισόδημα 4.922,00 € - 58.000 €	=- 96,37 €	
Εισφορά ΕΛΑ :		= 10,00 €	
Εισφορά προ μείωσης :		= 1237,84 €	
Ποσό μείωσης :		=-290,49 €	
ΣΥΝΟΛΟ :		= 947,35 €	

Σύνολο ασφαλιστικής οφειλής έτους:

12*351,65 € = 4.219,80 € (με την προβλεπόμενη αναπροσαρμογή ΕΛΣΤΑΤ)

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ 2^ο

(3-5 ΕΤΗ ΑΣΦΑΛΙΣΗΣ)

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας : 12

ΚΦΑ : **75.000,00 €**

Μηνιαίο εισόδημα 75.000,00/12 = 6.250,00 € > 5860,80 €

Μηνιαία βάση υπολογισμού : 5.860,80 €

Κλάδος Σύνταξης : 5.860,80 € * 17% = 996,34 €

Ασφαλιστική οφειλή Κλ. Σύνταξης : **5.860,80*20%=1.172,16-996,34 = 0,00 175,82 €**

Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020) Εισόδημα 4.922,00 € - 58.000 € = - 235,72€

Κλάδος Υγειονομικής περίθαλψης : 5.860,80 € * 6,95% = 407,33€

Μείωση άρθρου 98 (2017 – 2020) Εισόδημα 4.922,00 € - 58.000 € = - 96,37€

Εισφορά ΕΛΑ : = 10,00 €

Εισφορά προ μείωσης : = **1.413,67€**

Ποσό μείωσης : **= -332,08 €**

ΣΥΝΟΛΟ : **= 1.081,59€**

Σύνολο ασφαλιστικής οφειλής έτους:

12*175,82 € = 2.109,84 € (με την προβλεπόμενη αναπροσαρμογή ΕΛΣΤΑΤ)

ΠΑΡΑΔΕΙΓΜΑ ΜΕΙΩΣΗΣ ΕΙΣΦΟΡΑΣ ΑΡΘΡ.98 Ν.4387/2016

Ασφ/νος ΕΤΑΑ άνω των 5 ετών ασφάλισης.

Ετήσιο ΚΦΑ = 18.000,00 €

Τρόπος υπολογισμού μειωμένης εισφοράς

Χρόνος άσκησης δραστηριότητας	:	12	
ΚΦΑ	:	18.000,00 €	
Μηνιαίο εισόδημα	:	18.000,00/12 =1.500,00€	
Μηνιαία βάση υπολογισμού	:	1.500,00 €	
Κλάδος Σύνταξης	:	1.500,00 * 20%	= 300,00 €
Κλάδος Υγειονομικής Περιθαλψης	:	1.500,00 * 6,95%	= 104,25 €
Εισφορά ΕΛΑ	:		= 10,00 €
Εισφορά προ μείωσης	:		= 414,25 €

Κλιμάκωση Εισοδήματος	Διαφορά εισοδήματος	Εισφορά	Ποσοστό % έκπτωσης	Μείωση
0,00 – 7.033,00		117,22	0%	0,00 €
7.033,01 – 13.000,00 (5.966,99/12 * 20%)		99,45	50%	49,72 €
13.000,01 - 14.000,00 (999,99/12 * 20%)		16,67	49%	8,17 €
14.000,01 - 15.000,00 -//-		16,67	48%	8,00 €
15.000,01 - 16.000,00 -//-		16,67	47%	7,83 €
16.000,01 – 17.000,00 -//-		16,67	46%	7,67 €
17.000,01 – 18.000,00 -//-		16,67	45%	7,50 €
0,00 – 7.033,00		40,73	0%	0,00 €
7.033,01 – 13.000,00(5.966,99/12 *6,95%)		34,56	50%	17,28 €
13.000,01 - 14.000,00 (999,99/12 * 6,95 %		5,79	49%	2,84 €
14.000,01 - 15.000,00 -//-		5,79	48%	2,78 €
15.000,01 - 16.000,00 - //-		5,79	47%	2,72 €
16.000,01 – 17.000,00 -//-		5,79	46%	2,66 €
17.000,01 – 18.000,00 -//-		5,79	45%	2,61 €
Μερικό σύνολο :				119,78 €
ΤΕΛΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ:				(414,25-119,78) = 294,47 €

*Αντίστοιχα θα εφαρμοστούν για Κλ. Επικουρικής και Πρόνοιας